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DE KOP IS ERAF

De Eenrumer kermis is altijd zo'n moment, leuk feest, maar ook een moment dat veel terug zijn 
van de vakantie en dat het voetbalseizoen weer echt begint. Dit jaar was het toch iets anders 
door de late vakantie bij ons in het noorden. Maar toch een frisse start van het seizoen. Mooi 
om te zien dat onze nieuwe hoofdtrainer Gert Jan niet alleen een aantal nieuwe, maar ook 
vertrouwde gezichten kon verwelkomen op de training van onze eerste selectie. Een geweldige 
opkomst!

Inmiddels een aantal weken verder zijn er al weer heel wat wedstrijden gespeeld, heerlijk 
weer, prachtig sportpark en jawel een prachtig veld. In de afgelopen zomerstop is er keihard 
gewerkt door zowel de gemeente als door onze vrijwilligers om onze velden er tip top op te 
krijgen. En dat is gelukt, met name ons hoofdveld is echt geweldig verbeterd. 

In de komende weken zullen de dagen helaas weer wat korter worden, maar hopelijk blijft het 
weer ons nog even goed gezind. Op voetbalgebied zal er volop gespeeld gaan worden door 
zowel onze jeugdspelers als onze senioren spelers. Achter de schermen is er door de 
verschillende commissies hard gewerkt en zal er ook nog het nodige werk verzet gaan worden 
met uiteindelijk 1 doel. Lekker met elkaar kunnen voetballen en het leuk en gezellig hebben met 
elkaar. 

Op naar een heerlijk voetbalseizoen! 

#samendoenisbeter

Met vriendelijke groet,

Namens het bestuur

Herald Jansen



Algemene ledenvergadering 9 november

Noteer alvast in je agenda! 9 november 2023 is de Algemene ledenvergadering van VV Eenrum. 

• Hoe hebben we het afgelopen jaar gedaan als vereniging?

• Waar gaan we naartoe met onze vereniging?

• Hoe staan we er financieel voor als vereniging?

Enkele vragen die we op de algemene ledenvergadering samen met jou zouden willen 
beantwoorden. De vereniging dat ben jij!!

Binnenkort meer informatie!

#samendoenisbeter

   



Het stokje overdragen.

Het voetbalseizoen is weer begonnen. De eerste wedstrijden zijn inmiddels alweer gespeeld en 
er is al weer meerdere malen getraind. De JC heeft niet stil gezeten in de vakantie. Het is ons, 
met wat hulp, toch weer gelukt om alle teams te voorzien van trainers/leiders en coaches. Wij 
zien nog wel wat ruimte voor verbetering. Zo is het en daar is het wat passen en meten wat 
betreft de bezetting op het trainingsveld. Misschien is de training niet altijd op de tijd dat je het 
graag zou willen. De JC zou graag de jongere teams een 2e trainingsmogelijkheid willen 
aanbieden maar daar hebben we nog geen trainers voor. Daarnaast zoeken we nog een 
keeperstrainer voor de jeugdafdeling. Maar overall hebben we toch weer een mooie prestatie 
geleverd als we kijken wat er op dit moment is ingevuld. Inclusief EKC Mo-17 gaan we toch weer 
met maar liefst 10 jeugdteams de competitie in en hopelijk komt daar in de loop van het seizoen 
team 11 (JO-07) bij.

Zoals aangegeven heeft de JC in de zomervakantie niet stil gezeten. In de vorige nieuwsbrief 
stond al ‘’de JC blikt vooruit en terug’’. Enige jaren geleden hebben we een ‘’beleidsplan’’ 
opgesteld en deze geëvalueerd. Misschien leuk om te delen dat er aan vele doelstellingen die 
genoemd zijn is gewerkt en dat er vele zijn behaald. Een mooi moment ook, om ook onze eigen 
inrichting even onder de loep te nemen. Zo gaven enkele JC leden aan dat men graag een stapje 
terug wilde doen. Mariëlle en Andrea dank voor jullie bijdrage binnen de JC. Daarnaast kwamen 
er spontaan enkele aanmeldingen binnen om de JC te versterken. De belangrijkste wijziging is die 
daar uit voortgekomen is, betreft het voorzitterschap. Omdat het beleidsplan herschreven moest 
worden is dit, volgens mij (Dimietri), een mooi moment om het stokje over te dragen. Een 
nieuwe koers met een nieuwe kapitein aan boord zogezegd. Ik blijf gewoon actief binnen de JC 
en heb nog voldoende ideeën voor de toekomst 😊

Op de volgende pagina stelt de nieuwe voorzitter zich voor…



En wie is dan die nieuwe voorzitter? Dat ben ik: Karen Hollewand, moeder van twee jonge 
voetballers (kabouterleeftijd) en een nieuwkomer binnen de VV Eenrum. Terwijl Dimietri zich, als 
Hoofd Voetbalzaken, voornamelijk gaat richten op het voetbal zelf, ga ik me bezighouden met de 
grote lijnen en de organisatie: wat gaat er goed, wat kan er beter en waar willen we staan over 
drie jaar? Zoals ons nieuwe Beleidsplan, dat u eind deze maand via de mail van ons ontvangt, 
verder toelicht, staan er voor ons drie thema's centraal: Plezier, Positiviteit en Professionaliteit. 
We gaan ons best doen om de tijd die de jeugdleden op de vereniging doorbrengen zo leuk 
mogelijk te maken, mede mogelijk gemaakt door een positieve sfeer en een JC die efficiënt en 
doeltreffend te werk gaat. De JC bestaat dit jaar uit Dimietri, Ans, Christina, Annika, Romeo en, 
het tweede nieuwe lid van de JC, Renskje. Samen gaan we ons best doen de jeugdleden zo goed 
mogelijk te begeleiden en we kijken uit naar een jaar vol hoogtepunten, zowel op als buiten het 
veld!

Karen Hollewand, voorzitter Jeugdcommissie

#samendoenisbeter



EKC kijkt uit naar een sportief seizoen

Het seizoen 2023-2024 is inmiddels van start gegaan. Onder de naam EKC (Eenrum-
Kloosterburen combinatie) komen 5 teams uit. Vrouwen 1, vrouwen 2, vrouwen 18+ 1, vrouwen 
30+ 1 en vrouwen 30+ 2. MO17 speelt dit seizoen om de naam Eenrum, dit heeft te maken met 
de samenwerking die VV Kloosterburen heeft met FC LEO en VVSV. Deze samenwerking heeft 
ook een MO17 team ingeschreven en twee teams bij twee verschillende samenwerkingen is niet 
toegestaan vanuit de KNVB. Alle wedstrijden van MO17 zullen dan ook dit seizoen allemaal in 
Eenrum gespeeld worden. 

De EKC commissie betrekt uiteraard het MO17 team nog wel bij alle activiteiten en zorgt er voor 
dat de randzaken voor dit team ook geregeld worden. 

De EKC commissie is op dit moment bezig met het organiseren van een startactiviteit voor alle 
bovengenoemde teams. Een goed moment om kennis met elkaar te maken en een gezellige dag 
te hebben. De commissie brengt iedereen spoedig op de hoogte van deze activiteit. 

Wij kijken uit naar een sportief seizoen!  

Janet Toonder

#samendoenisbeter



EKC start nieuw seizoen met hoofdtrainer Reinder Wierenga

Het eerste dames elftal van EKC is het seizoen van start gegaan met een ervaren hoofdtrainer 
aan het roer. EKC is dan ook verheugd Reinder Wierenga te hebben aangesteld als nieuwe 
trainer.

Reinder, gediplomeerd trainer sinds 2000, neemt de rol van hoofdtrainer van dames 1 op zich. 
Geen onbekende: Reinder is vier jaar nauw betrokken bij EKC, waar hij eerder diende als trainer 
van Dames 2 en als coördinator van de EKC commissie.

De keuze voor Reinder als nieuwe trainer van Dames 1 is het resultaat van een zorgvuldige 
gesprekronde van de EKC-commissie met de voetbalsters van het team. Reinders ervaring en 
zijn toewijding aan de club, maakten hem tot een uitstekende kandidaat voor deze belangrijke 
rol.

Dames 1 komt dit seizoen uit in de derde klasse.

   



Stem op VV Eenrum

De stemperiode voor Rabo ClubSupport 2023 is van start!

Stemmen

Rabobank leden van Noordenveld West Groningen brengen van 4 tot en met 26 september hun 
stem uit op de deelnemende clubs die zij een warm hart toe dragen. Hoe meer stemmen er op 
een club uitgebracht worden, des te hoger de bijdrage die de club ontvangt. Je kunt op 3 clubs 
stemmen.

Hoe kan je stemmen?

Om te stemmen moet je inloggen op Rabobankieren, naar Service gaan en vervolgens naar 
Lidmaatschap en Rabo Clubsupport.

Je kunt ook stemmen via internet door in te loggen op www.rabobank.nl/clubsupport.

Iedereen met een rekening bij de Rabobank kan gratis lid worden van die bank en één stem op 
de favoriete vereniging uitbrengen.

Let op!

Helaas kan een aantal leden uit de gemeente Het Hogeland niet stemmen op de deelnemende 
clubs in hun omgeving.

Herken jij dit en heb je nog niet gestemd? Neem contact met de Rabobank klantenservice (088) 
7226600. Zij kunnen jouw lidmaatschap controleren en aanpassen, zodat je alsnog kunt 
stemmen op VV Eenrum en andere clubs in jouw omgeving. Stemmen kan nog tot en met 26 
september.

#samendoenisbeter



VV Eenrum installeert AED

Voetbalvereniging VV Eenrum heeft een belangrijke stap gezet in het vergroten van de veiligheid 
op en rondom het sportcomplex door de installatie van een Automatische Externe Defibrillator 
(AED) aan de buitenzijde van het kleedkamergebouw. Deze AED, die zich bevindt in een 
verwarmde buitenkast, is recentelijk aangemeld bij hartslagnu.nl en is beschikbaar voor 
omliggende sportparkgebruikers in geval van een medische noodsituatie.

Dit initiatief werd mede mogelijk gemaakt door de subsidieverstrekking vanuit het dorpsbudget 
van de gemeente Het Hogeland. Een AED is van onschatbare waarde bij het redden van levens 
bij een hartstilstand. Een snelle respons, waarbij binnen enkele minuten een AED wordt ingezet, 
vergroot de overlevingskans aanzienlijk.

Het bestuur van VV Eenrum is zich bewust van de waarde van een AED voor de omgeving en 
vindt het belang groot. Het plaatsen van deze AED is een belangrijke stap vooruit in het 
waarborgen van de veiligheid van leden, bezoekers en alle sportliefhebbers die het sportpark 
bezoeken. Een AED kan het verschil maken tussen leven en dood en is een enorme toevoeging 
aan het sportcomplex.

De AED is toegankelijk voor iedereen en kan gebruikt worden door getrainde hulpverleners en 
omstanders die opgeroepen worden via het HartslagNu-netwerk in geval van een noodsituatie. 
De locatie van de AED is duidelijk gemarkeerd en eenvoudig te vinden voor wie snel hulp nodig 
heeft.

VV Eenrum moedigt alle omliggende sportverenigingen, scholen en buurtbewoners aan om 
bekend te raken met de locatie van de AED en te weten hoe deze te gebruiken in noodsituaties.

De voetbalvereniging dankt de gemeente Het Hogeland hartelijk voor de subsidie en benadrukt 
dat dit een waardevolle investering is in de gezondheid en veiligheid.

   



VV Eenrum verlengt kledingcontract

Per 1 juli 2023 heeft VV Eenrum i.s.m. Sporthuis Winsum haar kledingcontract met Deventrade 
verlengd. Deventrade is de leverancier van ons kledingmerk Hummel en levert de Derby star 
ballen.

Als lid van VV Eenrum kan je zelf extra kleding of artikelen met korting bestellen voor 
bijvoorbeeld training of andere gelegenheden. Bestellen kan op de volgende twee manieren:

• Bij Sporthuis Winsum in de winkel

• De webshop via de website van VV Eenrum: 
Onder het menu ledeninformatie vind je de “Webshop”.

Leden krijgen 15% korting op hun aanschaf van de artikelen van de kledinglijn. Wanneer je via de 
webshop bestelt, ontvangt VV Eenrum nog een kleine extra bonus. 

   


